
 

 

Intern Intern 

 
  

Møtereferat 

 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 09.02.2022 

Deltagere: 

 

 

 

 

 

 

 

Fravær: 

 

                        

 

Morten Winsnes, Morten Forland, Øyvind Ø. 

Danielsen, Jørn Michalsen, Petter Tiltnes, Henriette 

Elvrum Handal, Petter Farstadvoll, Espen 

Hillmann, Anders Røynås, Anne-Mette Klokkerud. 

Besøk fra Kontrollkomiteen ved Pål Olsen og 

Valgkomiteen ved Lorentz. 

 

 

Maya Y. I Christiansen 

 

 

Dato: 

 

09.02.2022 

Tid og sted  

Innkalt ved: Morten Winsnes 

 
 

 
Saksliste 

 

Sak: Ansvarlig: Referat: Vedtak: 

Velkommen - godkjenning 

av møtereferat 

Morten 

Winsnes 

Referat av 19.02.2022 

godkjent. 

 

Rapport/innspill fra 

Markeds-

/sponsorkomiteen 

Øyvind Ø. 

Danielsen/ 

Morten 

Winsnes 

Longva sitt 

event/sponsor byrå 

«Nye Stier» tar på seg 

arbeidet med 

fremskaffelse av 

sponsorer/ 

markedsarbeid for IF 

Frøy. Det leveres en 

«pakkeløsning». 

Kontrakt må på plass 

  

Rapport/innspill fra 

Landeveiskomiteen 

herunder «Elite» 

Espen 

Hillmann 

Trenger avklaring av 

bestilling av elite-tøy. 

Espen kontakter 

Thomas G. 

  

Rapport/innspill fra 

Terrengkomiteen 

herunder «Elite» 

Petter 

Tiltnes 

Det er innkalt til Master 

samling-terreng på 

Intern Slettestranda. 

  



 

 

Intern Intern 

Kommer ny frist for 

påmelding. 

Rapport/Innspill fra 

materialforvalter 

Øyvind Ø. 

Danielsen 

Tur til Belgia er klar, 

også takstativet til bilen. 

Mottatt henvendelse i 

fra Blindeforbundet om 

lån/leie av 

tandemsyklene til 

klubben. Øyvind 

kontakter 

Blindeforbundet for 

nærmere avklaring. 

 

Rapport/innspill fra 

rekrutteringsansvarlig 

Henriette 

Elvrum 

Handal 

6 færre medlemmer 

denne mnd, minus 2 

kvinner og minus 4 

menn. Totalt har pod. 

149 kvinner, 591 menn 

og totalt 740 

medlemmer. 

Sammenlignet med feb 

i 2021, har vi 50 flere 

medlemmer nå enn til 

samme tid i fjor. 

  

Rapport/innspill fra ritt og 

arrangementskomiteen 

Jørn 

Michalsen 

Holmenkollen Joker ritt 

er bekreftet godkjent. 

Jørn jobber med 

oppdatering av 

nettsidene og med 

innkalling til 

medlemmene. Behov 

for vakter/kiosk. Det vil 

ellers bli 

informert/reklamert 

bredt og godt om 

Terrengsykkelrittet som 

har NM status i form av 

artikler, utlegg på nett, 

FB sider m.m. 

 

Økonomi/budsjett Anders 

Røynås 

Anders redegjorde for 

oppdatert regnskap og 

budsjett. 

Sponsorinntekter fra 

Maxpulse og Opsahl 

Gruppen er inntektsført. 

( Opsahl gruppen har 

Intern betalt , ikke 

 



 

 

Intern Intern 

Maxpulse ). Det er 

totalt sett et positivt 

overskudd for 2021. 

Medlemfordeler 

Fluggerandelen 

Morten 

Winsnes 

Har mottatt tilbud fra 

Flugger om 

medlemsfordeler. 

https://www.flugger.no/ 

fluggerandelen/ 

Vedtak: Aksept av 

avtale med 

Flugger. Kontrakt 

etableres. 

Egne sponsorer på drakt Morten 

Winsnes 

Det er tidligere bestemt 

avsatt et område øverst 

på biben rett under 

draktkanten på ryggen 

til egne sponsorer. 

 

Svar til Kontrollkomiteen Anders 

Røynås/Jørn 

Michalsen 

Kontrollkomiteen 

representert ved Pål 

Olsen var på besøk. 

Komiteen hadde på 

forhånd sendt inn 

skriftlige spørsmål mht. 

regnskap og budsjett, 

hvilke ble besvart. 

Fullmaktsmatrise og 

økonomihåndbok 

etterlyses av komiteen. 

Oppgjør mangler fra 

munnbind levert 

Sørensen for salg. 

Anders purrer opp 

Sørensen. 

 

Vaktkurs Espen 

Hillmann 

Det er behov for påfyll 

av vakter: 

https://sykling.no/utdan 

ning/kurs/vaktkurs/ Jørn 

har sendt mail til 

Anders Lindestad om 

vaktkurs. Kommer 

tilbake til oss. 

 

Årsmøte 2022 Jørn 

Michalsen 

Årsmøte: Onsd 

23.03.2022 på 

Skullerudstua. 

https://if-

froy.monday.com/board

s/2178311165/ 

 

https://if-froy.monday.com/boards/2178311165/
https://if-froy.monday.com/boards/2178311165/
https://if-froy.monday.com/boards/2178311165/


 

 

Intern Intern 

Jørn har levert rapport 

fra Rittkomiteen 2021, i 

tillegg til utkast til 

Styrets Årsberetning for 

2021. De fleste 

rapporter fra respektive 

grupper er på plass, 

noen få gjenstår.  

Idrettens office 365 Morten 

Forland 

Det er avsatt midler til 

oppstart/konsulent i 

budsjett for 2022. 

 

Nasjonalpark i Østmarka Morten 

Forland/ 

Jørn 

Michalsen 

Alle fagrapporter er for 

lengst mottatt og saken 

skulle vært ute på 

høring 01.01.2022. 

Saken er ennå ikke ute 

på høring 

 

Status på anlegg (BMX, 

pumptrack, rundbane 

Skullerud) 

Jørn 

Michalsen 
Ikke noe nytt  

Henvendelse om kjøp av 

domene froy.no 

Morten 

Winsnes 

Ikke noe nytt  

Lover for IF Frøy Morten 

Winsnes/ 

 

Jørn har gjennomgått og 

sett på IF Frøys lov i 

sammenheng med 

Lovformen. Har blitt 

gjort forbedringer som 

skal godkjennes av Oslo 

Idrettskrets. Fremlegges 

under Årsmøte. 

 

Arenahus på Skullerud Jørn 

Michalsen/ 

Morten 

Forland/ 

 

Petter T har vært i 

kontakt med Rustad IL 

som er positive til 

samarbeide med IF 

Frøy om felles bruk av 

arenahuset. 

 

Representanter på 

Årstinget til Region Øst 

Morten 

Winsnes 

Årstinget i Region Øst 

ble gjennomført på 

Teams lørd 05.02.d.å. 

Regionsstyret sitter med 

«ubrukte midler» ved 

årets slutt. Det vil 

komme en «sportslig 

 



 

 

Intern Intern 

plan». IF Frøy bør søke 

om midler til diverse 

arrangement i 2022. 

Representanter på NCF`s 

Forbundsting 11-13 mars 

Morten 

Winsnes 

NCF gjennomfører 

Forbundsting på 

Gardermoen/Teams  

11-13 mars:  

Vedtak: IF Frøy 

stiller med 

følgende 

representanter på 

NCF`s 

Fobundsting 11-

13 mars: Espen 

Hillmann, Jørn 

Michalsen, og 

Henriette Elvrum 

Handal. (Anne-

Mette Klokkerud 

er vara). 

Klubbmesterskap i  

e-sykling 

Morten 

Winsnes/ 

Jørn 

Michalsen 

Info om opplegg, dato 

ligger på Frøy sin FB 

gruppe for e-sykling. 

 

Spillemidler til utstyr 2022 Morten 

Winsnes 

Det er ikke investert i 

utstyr i 2021, søknad 

utgår. 

 

Ny versjon av Ren 

Idrettsutøver 

Henriette 

Elvrum 

Handal/ 

Anne-Mette 

Klokkerud 

NIF har nylig lansert ny 

versjon av e-lærings-

programmet Ren 

Utøver!   

https://renutover.no/ 
 

 

Valgkomiteen 2022 Morten 

Winsnes 

Besøk av valgkomiteen 

v/Lorentz vedr. styrets 

videre funksjoner og 

gjenvalg for 2022.  

 

Forslag fra 

Valgkomiteen om 

opprettelse av ny 

Daglig Leder funksjon. 

Personen skal avlaste 

Styreleder. Årsavgiften 

øker noe for å fiansiere 

stillingen. 

Vedtak: Styret 

støtter ønske om 

opprettelse av 

Daglig Leder 

funksjon. 

 

 

 

https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Frenutover.no%2F&data=04%7C01%7C%7Ce8e2ddbc209d4b409fab08d9e265a845%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637789748628878674%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=BZy75UJzPGro%2BGRkjXE%2FAvfuB8aM05r3sl%2Fk61O8GTw%3D&reserved=0

